
Technische vragen VVD inzake afvalinzameling coronacrisis 
 

1. De coronacrisis maakt dat mensen nu thuis zitten. Hierdoor hebben veel 

huishoudens meer afval dan gebruikelijk. Daarbij past naar onze mening niet dat 

de grijze containers maar 1 keer per maand worden opgehaald. Is het mogelijk 

om deze frequentie te verhogen voor de duur van de crisis naar bijvoorbeeld 1 

keer per 2 weken.   

 

 

ANTWOORD: 

Naar aanleiding van deze vraag heeft de afdeling Beheer en Realisatie navraag gedaan 

bij de aannemer die het afval ophaalt. Deze geeft aan dat het probleem van te volle 

kliko’s nauwelijks voorkomt en dat de huidige ophaalfrequentie nog voldoet. Het is dus 
nu niet nodig om hierin verandering aan te brengen. Wel zullen wij en de aannemer de 

ontwikkelingen scherp in de gaten houden. Als de burgers hun afval goed (blijven) 

scheiden is de hoeveelheid restafval beperkt. Mocht de situatie veranderen dan zullen wij 

nagaan of er extra mogelijkheden noodzakelijk zijn rekening houdend met de kosten en 

beschikbaar personeel.  

  

Het is wel merkbaar drukker op de milieustraat als gevolg van mensen die blijkbaar aan 

het opruimen zijn. Dit is tot op heden hanteerbaar. 

 

 

 

 

 


